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Noter fra generalforsamling 14. november 2017. 

Fremlæggelse af beretning 
• Gert fremlagde bestyrelsens beretning og Alex fremlagde regnskab. 

• Ganske få kommentarer.  

• Gitte Hagsholm spurgte til hærværk. Svar: Ingen hærværk efter at der er kommet overvågning op. 

En enkelt gang har Henrik været forbi og bede nogen om at tage deres tøj på og smutte igen. 

• Gitte spurgte til borger aktier. Flemming mener at det er noget vi kan gøre hvis vi kommer i 

problemer – som vi ikke er i PT. 

Valg af revisor 
• Christian Andersen genvælges. 

• Ny revisor: Hans Nielsen 

Fremtidsplaner 
Formanden fortæller om bestyrelsens ideer. 

• Meget mere PR til næste år. Vi har fået lavet en professionel PR video – der skal ud til alle 

efterskoler i både Viborg og Randers kommuner. 

• Gert vil bruge meget mere tid på at lave PR – for det er vigtig at vi får så mange gæster som muligt. 

• Muligt samarbejder med Trojka Cykelklub og friluftsbadet. 

• Soppefest aktivitet skal selvfølgelig gentages – og måske udbygges. 

  



Friluftsbadet 
  

 

   
 

Valg til bestyrelsen 
Forsætter i bestyrelsen:  

• Henrik 

• Adrian 

• Gert 

Valg til bestyrelsen 

• Jan 

• Berit/Jesper 

• Per 

• Anders 

Suppleanter 

• Jesper 

• Andreas Bengtsen 

I vedtægter står at der skal være 5 – men Gert ønsker at gerne vil have 7 i bestyrelsen da det gerne skal 

være en arbejdende bestyrelse. 

 

Evt. 
• Gert forslår at bestyrelsen arbejder med at opdatere et nyt sæt opdaterede Vedtægter er 

tidssvarende. 

Et nyt forslag kan lægge klar til fremlæggelse og godkendelse på næste generalforsamling. 


